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Ярослав Гадзало: НААН виробила на 2 тисячі тонн насіння більше, 

ніж торік 

Система Національної академії аграрних наук України виробила 32 тис. 

т насіння під урожай 2019 р., або на 2 тис. т більше, ніж торік. Про це 

повідомив президент НААН Я. Гадзало під час Дня фермера в ДП ДГ 

«Шевченківське» на Київщині (Національна академія аграрних наук 

України). 

За його даними, багато установ академії на Півдні України вже 

реалізували насіння під урожай 2019 р. на рівні 100 %. «Сьогодні ми маємо 

прекрасні пропозиції насіння зернових культур нашої селекції, яке дає 

врожайність на рівні 10-12 тонн, попри складні кліматичні умови цього року. 

На Одещині ячменю окремих сортів зібрали по 70 центнерів із гектара, хоча 

середня врожайність по Україні на рівні 35 ц/га», — повідомив Я. Гадзало. 

Він закликав виробників не шукати і не переплачувати за імпортне 

насіння, звертаючи увагу на потенціал і властивості сортів місцевої селекції: 

«Колись гасло було «Свій до свого по своє». Треба, щоб ми розуміли одне 

одного та працювали на результат разом». 
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